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Z A P I S N I K 

s 98. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 23. siječnja 2015. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Lidija Ružić, službenica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 

prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, 

Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i financije, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ 

d.o.o., Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Zvezdana Jerković, 

ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Martina 

Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i 

Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić, Indira 

Rački Joskić, Zvezdana Jerković, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina 

Petranović, Davorka Grgurić umjesto koje sjednici prisustvuje Lidija Ružić, Dragan Abramović. 

Odsutan: Dario Medvedec 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Provode se aktivnosti vezane uz 2014. godinu, godišnji financijski izvještaj. 

- Poslovi vezani uz godišnji popis imovine. 

- Usklađivanje kartica, knjiženje faktura za prošlu godinu, proknjiženje faktura od 

„Risnjaka“, kontrola bilance, plaćanje obveza i ostale redovne aktivnosti. 

- Gradonačelnik je od službe zatražio podatke po osnovi potraživanja Grada a u svezi 

eventualnog sporazuma o otpisu dugova. Isto se odnosi i na „Risnjak – Delnice“ d.o.o.  

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Pripreme za „Noć muzeja“ u petak. 

- Prvašići dolaze po besplatne iskaznice. 

- Radijske emisije „Čitateljski kutak“ i „Znanje je moć“. 

- Održavanje engleske jezične radionice za koju su prijave u tijeku. 

- Rad s učenicima koji žele crtati slikovnicu „Moja prva knjiga“. 

- Financijsko izvješće za 2014. godinu. 

 

LIDIJA RUŽIĆ 

- Popis imovine, usporedo se radi popis oštećenja na cestama. 

- Redoviti poslovi prometnog redarstva. 

- Rješenja o komunalnoj naknadi i nezakonito izgrađenim zgradama te komunalnom 

doprinosu. 

- Aneksi ugovorima za poslovne prostore. 

- Ugovor o ulaganju u Ugostiteljski obrt u Brodu na Kupi. 

- Izrada tržnog reda. 



- Prijave za štete po elementarnoj nepogodi. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Čišćenje snijega na javnim površinama, stazama, parku, grobljima. 

- Postavljeni su znakovi s imenima ulica. 

- Čišćenje i odvoz smeća. 

- Pripreme za Skupštinu društva. 

- Poslovi pripreme za dimnjačarsku službu. Određen je cjenik i tehnika rada, određene su 

zone prema Odluci o komunalnoj naknadi. Od JUO je zatražen uži plan ulica. 

Gradonačelnik navodi da treba raditi na reklamiranju, primjerice uz rješenja za komunalnu 

naknadu ubaciti letak, možda dogovoriti radijsku emisiju kako bi građani dobili 

informaciju o novoj dimnjačarskoj službi. Također, interni akt poduzeća koji će 

operativno razraditi aktivnosti treba biti temeljen na važećim propisima koji reguliraju 

obvezu protupožarne sigurnosti. 

- Suradnja sa zimskom službom je dobra. 

- DUUDI je dostavljen materijal o šteti nastaloj u Domu OSRH. Gradonačelnik upućuje 

direktora da zabilježi stanje vode i struje. 

 

MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

- Zbog nedostatka snijega nije održan sanjkaški kup, spremna su ostala sanjkaška natjecanja 

i to KUP Grada Delnica te noćno prvenstvo osnovnih škola. 

- U petak je „Noć muzeja“. 

- Prisustvovanje Festivalu pusne hrane u Matuljima. 

- „Vlak u snijegu“ dolazi u subotu, planirani su sadržaji u slučaju snijega i u nedostatku 

snijega. 

- Otvorenje maškara i primopredaja ključeva. 

- Sastanak s Nacionalnim parkom. 

- Nabava veće količine peleta. 

- Pripreme za završne izvještaje. 

- Dobiveno je pozitivno rješenje HZZZ za zapošljavanje volontera. 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Odgovoriti na traženje nadležnog ministarstva. 

- Pripremiti uputnice vezane uz medicinu rada, poslati djelatnice na preglede. 

- Aktiv odgajatelja i roditeljski sastanak na temu „male škole“. 

- Uvid u rad skupine „Maze“ i uvid u rad medicinske sestre. 

- S Knjigovodstvenim servisom pripremiti uplatnice. 

- Pripremaju se i izrađuju maske. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Priprema troškovnika za 2. fazu Supilove ulice i raspisivanje natječaja. 

- Izrada zapisnika o primopredaji radova za 1. fazu i fontanu. 

- Aktivnosti na popisu imovine. 

- Aktivnosti vezane uz predaja imovine vodnih građevina Komunalcu. Predat će se ono što 

imamo u karticama. Gradonačelnik smatra da bi bilo dobro da direktor Tomić sazove 

sjednicu Skupštine kako bi se o tome zauzeo jedinstven stav. 

- U Lučicama, Radnička 6 – potrebno je osposobiti sanitarni čvor za što će se zatražiti 

ponude kao i za probijanje vrata i ugradnju novih vrata. 

- Natječajna dokumentacija za izradu Idejnog projekta kanalizacije Crni Lug. 

 

TOMISLAV MRLE 

- Izvješća za Ured državne uprave i PGŽ vezano za socijalu te izrada ugovora za javne 

potrebe za ovu godinu. 

- Pregled dokumentacije vezano na natječaj za popunjavanje slobodnog radnog mjesta. 

Formirano je povjerenstvo koje priprema pitanja. 



- Ing inspekt dolazi u mjerenje emisije štetnih plinova. 

- Dogovoreno je predavanje te vježba evakuacije u zgradi gradske uprave. 

- Sutra će se održati 3. sastanak Radne grupe za izradu prijedloga Zakona o Gorskom 

kotaru. 

- Izrada izvješća za pravo na pristup informacijama. Izvješće je obimno, kontaktirao je s 

povjerenicom da vidi da li se može rok prolongirati. Postoji i obveza imenovanja 

službenika za informiranje. 

- Dogovoriti sastanak CIP-a. 

- Započete su aktivnosti oko eventualnog izdavanja samostalnih službenih novina po 

primjeru Grada Rijeke. 

- Vijećnik Ivan Topić zatražio je sazivanje tematske sjednice na temu GSC-a. 

Gradonačelnik je zatražio da se pripreme svi akti kojima su definirani naši međusobni 

odnosi, te da se od GSC-a zatraži analiza troškova po objektima. GSC bi svakako trebao 

dostaviti analizu troškova po objektima.  

 

 

 

Dovršeno u 9,10 sati. 

 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 


